
Oświadczenie złożone 
przez senatora Grzegorza Wojciechowskiego 
na 17. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 sierpnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Nowickiego 

Panie Ministrze! 

W związku z prowadzonymi przez resort środowiska pracami nad zmianami ustawy - Prawo o 
organizmach genetycznie zmodyfikowanych zwracam się do Pana Ministra z następującymi 
pytaniami. 

1. Czy rząd zamierza zmienić "Ramowe stanowisko Polski dotyczące organizmów genetycznie 
zmodyfikowanych" przyjęte przez Radę Ministrów w marcu 2006 r.? Pytanie jest zasadne, 
ponieważ w tym stanowisku wyraźnie stwierdza się, iż "Polska jest przeciwna uwolnieniu do 
środowiska GMO nawet w celach doświadczalnych", tymczasem w projekcie ustawy zawarto 
przepisy umożliwiające operatorom uwolnienie do środowiska naturalnego takich organizmów. 
Jest to zatem nielogiczne i świadczy, że rząd nie zamierza respektować dalej tego stanowiska. 

2. Czy ministerstwo zamierza podjąć działania w zakresie wyeliminowania zasiewów GMO, 
które są niezgodne z prawem? Jeśli tak, to w jaki sposób? 

Proszę Pana Ministra o odpowiedzi na te pytania 

Z poważaniem 
Grzegorz Wojciechowski 
 


